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Wijkraad wil buurtsuper 
in Bloemhof
Op 14 februari heeft de Wijkraad 
Bloemhof tijdens een openbare 
vergadering te horen gekregen 
dat er in het pand van de voorma-
lige Lidl, aan de Lange Hilleweg, 
een Poolse supermarkt zou gaan

Geef Bloemhoffers voorrang op 
woning in wijk
De Wijkraad Bloemhof heeft 
recentelijk in een advies bij 
wethouder Zeegers van Wonen 
gepleit voor het invoeren van 
maximale voorrang voor  
wijkbewoners voor een woning.  
De maximale voorrang is 50% en 
is sinds 1 januari wettelijk moge-
lijk. De Wijkraad Bloemhof is de 
initiatiefnemer van dit advies en 
heeft steun vergaard bij twaalf 
andere wijkraden, zodat het  
signaal richting de gemeen-
teraad en het stadsbestuur zo 
krachtig mogelijk is.

De Wijkraad Bloemhof ziet dit 
voorstel als een kans om de 
sociale cohesie en het gemeen-
schapsgevoel in de wijken te 
behouden en te versterken. 
Veel bewoners zien met lede 
ogen aan hoe de lokale identiteit 
van de wijk verwatert doordat 
mensen met binding in de wijk 
verdwijnen voor mensen die 
geen binding hebben in de wijk. 
Dat wil overigens niet zeggen 

dat mensen zonder binding in de 
wijk niet welkom zijn. Integen-
deel, wij denken dat een sterke 
lokale gemeenschap en sociale 
cohesie juist ervoor zorgt dat 
nieuwe bewoners sneller  
onderdeel kunnen worden van 
die gemeenschap. 

Daarnaast doen wij het voor 
onze eigen jongeren. Jonge 
twintigers die al jarenlang een 
vaste baan hebben, maar er niet 
tussenkomen. Het is tijd om ein-
delijk voor deze groep te kiezen 
en te kiezen voor het versterken 
van de lokale gemeenschap. 
Wordt vervolgd!

komen. Daar zijn wij als wijkraad 
zeer ontstemd over, omdat de 
wijk behoefte heeft aan een 
buurtsupermarkt die herkenbaar 
is voor de bewoners. Ook veel 
Bloemhoffers zijn ontstemd. De 
komende periode wil de Wijkraad 
Bloemhof in gesprek met de 
Poolse exploitant. Bloemhof-
fers snakken naar een Hollandse 
buurtsuper die betaalbare en 
herkenbare producten voor de 
wijk verkoopt. Wij kunnen u geen 
resultaat beloven, maar wij zullen 
onze stinkende best doen om uw 
belang en wensen zo goed 
mogelijk naar voren te brengen.
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In februari is de wijkraad bijeen-
gekomen met de jongerenwerker 
en ouderen programmamaker 
van welzijnsorganisatie SOL. In de 
Wijkhub brachten wij elkaar op de 
hoogte van wat de bewoners nodig 
hebben in de wijk en wat er door 
stichting SOL op het gebied van 
welzijn wordt gedaan. De wijkraad 
bracht het thema bestaansrecht 

op tafel. Wij spraken over het 
solidariteitsplatform wat hiervoor 
is opgericht. SOL geeft aan dat 
de activiteiten opnieuw worden 
opgestart. 

Zowel de wijkraad als SOL  
hopen dat mensen op tijd aan de 
bel trekken. Dan hoeven de pro-
blemen zich niet op te stapelen. 
De wijkraad houdt in de gaten of 
er genoeg voor deze doelgroep 
wordt gedaan. SOL en de wijkraad 
hebben afgesproken om geduren-
de het jaar regelmatig bij elkaar te 
komen. Wordt vervolgd.

Belangrijke thema's besproken!

Op 29 februari werd het rapport 
‘Goed Gefundeerd’ van de Raad 
voor de Leefomgeving en Infra-
structuur gepresenteerd. Dit gaat 
niet alleen over Bloemhof, maar 
wel over het probleem zoals dat 
in grote delen van Nederland 
speelt. Het rapport was besteld 
door minister Hugo de Jonge en 
is eigenlijk gericht aan het nieu-
we kabinet. Volgens het rapport 
zou er een programma opgesteld 
moeten worden waarbij de over-
heid woningeigenaren financieel 
gaat ondersteunen. Deze financi-
ele hulp is voor funderingsonder-

zoek en het maken van een plan 
van aanpak. Het zal nog wel even 
duren voordat duidelijk wordt wat 
er met de aanbevelingen gaat 
gebeuren. Bloemhof werd tijdens 
de persconferentie wel een paar 
keer genoemd. Met name over 
het gesprek dat de commissie had 
met een nieuwe eigenaar bewo-
ner toen de pers in Bloemhof op 
bezoek was. Deze vertelde hoe hij 
wel een bouwkundig onderzoek 
had laten doen, maar daarbij niet 
geïnformeerd was over het ont-
breken van palen onder zijn huis. 

Rapport Goed Gefundeerd 
over bodemdaling

Congres bodemdaling
Op 16 november was er een  
Nationaal congres over bodemda-
ling in Amsterdam. Op uitnodiging 
van de gemeente Rotterdam  
hebben twee wijkraadsleden 
daaraan deelgenomen. Naar aan-
leiding van de ervaringen heeft 
de Wijkraad de gemeente gead-
viseerd om te lobbyen voor meer 
aandacht voor de positie van  
huurders en eigenaren tijdens 
het congres. Dit wordt jaarlijks 
georganiseerd door het platform 
‘Slappe Bodem’, waarbij ook de 

gemeente 
Rotterdam 
aange-
sloten is. 
Doordat  
bij dit platform veel overheden en 
overheidsorganisaties aangesloten 
zijn, is er veel aandacht voor de 
consequenties voor de overheid 
en eigenlijk niet zoveel voor de 
woningen die door bodemdaling 
bedreigd worden. Dat zou meer in 
evenwicht moeten zijn.

'

' '

Wisselingen in de wijkraad
zich voornamelijk inzetten voor 
het sociale domein. Zo is 
zij betrokken bij de overleggen 
van de speeltuin Fuchsiastraat,  
Alliantie Hand in Hand en de 
bewonersinitiatieven. Kim droomt 
van een veilige, mooie wijk waar 
het leven met elkaar gedeeld 
wordt. 

Thea van Gils woont 
34 jaar in Bloemhof 
en heeft een wel- 
zijnsachtergrond.  
Ze is werkzaam als 
coördinator bij  
Pastoraat Oude Wij-
ken Rotterdam-Zuid, 
bij de Put. Ook zet  

ze zich in voor Klantenraad  
Woonstad Rotterdam, Stichting  
Brillante, de Zakkenvullers van 
Bloemhof en overige initiatieven  
in en rond Bloemhof.

In het afgelopen half jaar zijn er 
twee wisselingen geweest binnen 
de wijkraad. In juli 2023 verliet 
Mimoun Kasmi vanwege een druk-
ke agenda de wijkraad. Hij werd in 
september 2023 opgevolgd door 
Thea van Gils. Een paar maanden 
later ging Nassira Abraymi een 
nieuwe uitdaging aan, zij werd op-
gevolgd door Kim 
Burger.

Kim Burger is op 
13 december 
geïnstalleerd als 
nieuw wijkraadslid. 
Kim werkt in het 
dagelijks leven als 
psycholoog bij  
Stichting De Hoop. Sommigen 
zullen haar kennen van de Spoken 
Word avonden met live muziek in 
BLEND Bloemhof. Kim zoekt graag 
de verbinding op met diverse 
mensen. Voor de wijkraad zal zij 

Thea van Gils en Kim Burger
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Wijkagenten Bloemhof in beeld
Geen dag is hetzelfde voor de vier 
wijkagenten van Bloemhof.  
De wijkagenten zijn verantwoorde-
lijk voor de basispolitiezorg, maar 
ondersteunen ook de collega’s van 
het basisteam in het proces nood-
hulp. ‘Dagelijks komt er wel een 
melding binnen die zo dringend 
is dat het lijstje aan taken van die 
dag moet wijken. Denk hierbij aan 
hevige ruzies in woningen of een 
medische noodsituatie met de 
hoogste prioriteit,’ vertelt wijk-
agent Chris Kampschuur. Ondanks 
dat wij veel met overlastklachten 
zoals drugsgebruik of verwarde 
personen belast zijn, is de wijk 
toch qua cijfers veiliger geworden 
dan veel mensen denken. 

Wisten jullie bijvoorbeeld dat 
het aantal woninginbraken in 10 
jaar tijd van 200 naar 20 per jaar 
is gedaald? Dat is een enorme 

verbetering van de veiligheid. En 
daar is de afgelopen tijd keihard 
aan gewerkt door de wijkagenten. 
Dat is mede gelukt door de inten-
sieve samenwerking met andere 
partijen, zoals de gemeente, wo-
ningcorporaties, jongerenwerkers 
van JOZ en SOL en de inzet van 
(jeugd-) BOA’s. Daardoor krijgen 
mensen sneller de juiste hulp. 
Iedere week komen alle partijen 

Contactgegevens Wijkraad Bloemhof

bloemhof@wijkraad.nl

Postbus 70012, 3000 KP Rotterdam 14 010 

De volgende openbare vergaderingen van de Wijkraad Bloemhof zijn 
steeds op een woensdag om 19:30 uur op de volgende data. U bent bij 
deze vergaderingen welkom. 
 
17 april 2024 - Wijkpastoraat De Put - Putseplein 28
15 mei 2024 - Huis van de Wijk Irene - Oudelandstraat 75 
12 juni 2024 - Speeltuin de Driehoek - Heer Daniëlstraat 55
10 juli 2024 - Speeltuin de Klimroos - Putsebocht 183

samen in een briefing 
om het weekbeeld 
te delen en afspra-
ken over de inzet te 
maken. Ondanks dit 
maken wij ons wel 
zorgen over de vei-
ligheidsbeleving van 
bewoners in de wijk.

Volgens operationeel 
expert - wijkagent 
Erik Landwehr is de 

hulpverlening de laatste jaren flink 
veranderd. ‘Veel personen die 
wij bij overlastgevende situaties 
tegenkomen blijken een vorm van 
begeleiding te krijgen. Ambulant 
of soms zelfs een begeleide woon-
vorm. De mensen in de opvang 
hebben nu een andere dagbeste-
ding dan voorheen en zijn nu de 
hele dag buiten. En dat merken 
de bewoners van Bloemhof en die 

bellen regelmatig politie hierover.  
Als blijkt dat handhaven of straf-
rechtelijk ingrijpen niet kan, belt 
de politie de crisisdienst of een 
andere betrokken hulpinstantie. 
Dit kost veel tijd.' ‘Maar, melden 
help echt!’ zegt Erik. Hij vertelt dat 
elke melding wordt behandeld.  
‘Of je nu met spoed politie nodig 
hebt via 112, of voor niet-spoed-
eisende vragen of problemen belt 
via 0900-8844. Elke melding 
wordt geregistreerd en wordt  
gedeeld met de wijkagenten.  
De meldkamer bepaalt de politie- 
inzet. Er is een verdeling in  
urgentie. Bij de hoogste prioriteit 
is de politie binnen 15 minuten ter 
plaatse. Als het nodig is, komen 
er agenten uit omliggende wijken 
bijspringen. De rest van dit artikel 
lees je op de facebookpagina van 
de wijkraad Bloemhof.

Zoals men weet heeft de gemeen-
te toegezegd dat de Lange Hille-
weg in 2023 een 30-km zone zou 
worden. Tot onze verrassing bleek 
eind vorig jaar dat de gemeente 
dit zonder overleg met ons heeft 
uitgesteld naar 2025. Het lijkt er 
op dat dit zijn oorzaak vindt in 
besprekingen van de gemeente 
met de RET. Hoewel dit natuurlijk 
een grote streep door de rekening 
is, is inmiddels hiervoor wél al een 
bedrag van € 750.000,- gereser-
veerd. Dat is niet alleen bedoeld 
om de Lange Hilleweg aan te 
passen, maar vooral de route van 
buslijn 66. Men wil op het traject 
hiervan aanpassingen doorvoeren 

Update Lange Hilleweg 30 km zone 

zodat de invoering van de 30-km 
zone op de Lange Hilleweg niet tot 
vertragingen zal leiden.

Jongerenraad Bloemhof
De jongeren hebben de toekomst. 
De wijkraad neemt de mening van 
de jongeren in Bloemhof dan ook 
heel serieus. Hoe kijken zij tegen 
de wijk aan? Wat gaat er goed en 
wat zouden ze anders willen? En 
welke rol willen zij zelf hierin spe-
len? Er wordt gezamenlijk gebrain-

stormd over bovengenoemde 
vragen in samenwerking met ge-
meente, wijkraad en stichting RIO 
010. RIO 010 is bijna dagelijks in 
de wijk te vinden met hun activi-
teiten en heeft veel contacten met 
jongeren. Ook wordt er gekeken 
of er behoefte is aan een jonge-
renraad, die bestaat uit een klein 
groepje jongeren die de jongeren 
uit Bloemhof vertegenwoordigen. 
De wijkraad en de gemeente zou-
den graag met hen op een paar 
vaste momenten in gesprek gaan 
over hun wensen en ideeën.

Eerder hebben wij bericht over de 
aanpak van speelplaats de Regen-
boog. Afgesproken is dat na de 
oplevering van de woningen in het 
oude schoolpand op het binnen-
terrein een gesprek met omwo-
nenden plaats zou gaan vinden. 
Dat is nog steeds de bedoeling, 

Gesprek Regenboog uitgesteld
alleen is de aannemer failliet. 
Daardoor is onduidelijk wanneer 
dit van start kan gaan. Wel is er 
ondertussen een nieuwe aanne-
mer in beeld, maar welk tijd-
schema deze heeft is ons nog 
onbekend.

Kim Burger (sociaal)- k.burger@wijkraadrotterdam.nl
Jerry van Dorp (veilig, verkeer) - j.vandorp@wijkraadrotterdam.nl
Petra Franken (sociaal, wonen) - pj.franken@wijkraadrotterdam.nl
Thea van Gils (sociaal, wonen, buitenruimte) - 
t.vangilsvlasveld@wijkraadrotterdam.nl
Iloisa Gomes (sociaal) - im.gomes@wijkraadrotterdam.nl
Marco van Lent (wonen, verkeer) - m.vanlent@wijkraadrotterdam.nl
Tunçay Tekin (buitenruimte, veilig) - t.tekin@wijkraadrotterdam.nl 

Er zijn vanuit de gemeente plan-
nen voor de herinrichting van het 
terrein waarop Huis van de wijk 
Irene, speeltuin De Driehoek en 
basisschool De Pantarijn geves-
tigd zijn. Deze 3 panden zouden 
vervangen gaan worden door één 
gebouw, met daarin o.a. een nieu-
we Huis van de Wijk, twee gymza-
len en een deel vergroening. Het 
gebouw van Huis van de wijk Irene 
is verouderd en er is behoefte aan 
extra ruimte om te kunnen spor-
ten in de wijk. Ook is Taekwondo 
vereniging Abdel-Kwan op zoek 
naar een nieuwe locatie. De Pan-
tarijn verhuist in de 2e helft van 
2025 naar de 2e Balsemienstraat 

Toekomst huis van de wijk Irene
in Bloemhof. De oplevering staat 
gepland in de zomer van 2025. 

De gemeente is nu bezig met de 
haalbaarheidsstudie, daarna wordt 
bezien wat er precies gaat komen.
Naar verwachting zal dit in het  
najaar van 2024 bekend worden.

Bloemhofpleinbuurt
Wijkagent Chris

Strevelswijk
Wijkagent Dennis

Oleanderbuurt-Kossel
Wijkagent Jonathan

Kiefhoek
Wijkagent Samora


